

STRATEGI PELAKSANAAN PEMBELAJARAN DAN PEMUDAHCARAAN DI PUSAT PEMBELAJARAN

NAMA PUSAT : DRAMATIC PLAY
FUNGSI : *MAIN PERANAN/DRAMA*
TAJUK : JOM NAIK KAPAL

BIL	PERKARA	CATATAN	
1	STANDARD KANDUNGAN	KD 2.3 PM 9.1	Membina keyakinan untuk berkomunikasi. Bersikap berani dalam kehidupan harian.
2	STANDARD PEMBELAJARAN	KD 2.3.3 PM 9.1.2	Berinteraksi dengan yakin. Menunjukkan sikap berani mencuba sesuatu tugas yang baharu.
3	STREAM	S	Memahami proses bagaimana berpindah dari kapal ke pelantar.
		T	Menggunakan peralatan seperti takal , bakul,
		R	Berani,Kerjasama,Tolong-menolong.
		E	Meneliti penggunaan alat pengangkutan ke pelantar minyak.
		A	Menyanyi lagu- Jom Naik Kapal
		M	Mengira jumlah rakan yang berada di kapal.
4	OBJEKTIF	Diakhir pembelajaran kanak – kanak dapat:- mengetahui kegunaan “Basket” untuk berpindah dari kapal ke pelantar.	
5	BBM	<i>Coverall</i> ,carta lagu,replika kapal,jaket keselamatan.	
6	NILAI MURNI	Bekerjasama,bertolak-ansur.	

BIL	PERKARA	CATATAN
7	<p><u>STRATEGI PELAKSANAAN</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Guru membawa kanak-kanak ke pusat pembelajaran Dramatic Play. 2. Guru membahagikan kanak-kanak kepada beberapa watak iaitu: pegawai keselamatan, pekerja , penarik basket dan kapten kapal. <ol style="list-style-type: none"> 1. Kanak-kanak berbaris dan menaiki kapal mengikut giliran. 2. Kanak-kanak menyanyikan lagu "<i>Hoi Hoi Ya Hoi</i>" ketika belayar dalam kapal. <p style="text-align: center;"><i>Hoi Hoi Ya Hoi</i> <i>Hoi hoi ya hoi,</i> <i>Mari kita ke laut,</i> <i>Mari kerja kita cari minyak,</i> <i>Bekerjasama, tekun dan sabar,</i> <i>Hoi hoi ya hoi,</i> <i>Hoi hoi ya hoi,</i> <i>Mari kita ke laut.</i> <i>(menyanyi sambil membuat pergerakan)</i></p> 3. Kanak-kanak bergilir-gilir menaiki "<i>Basket</i>" untuk ke pelantar. 4. Pegawai keselamatan akan mengira dan memeriksa pekerja yang naik ke pelantar minyak. 5. Kanak kanak duduk di atas pelantar minyak sambil menceritakan pengalaman mereka sepanjang aktiviti dijalankan bersama guru. 6. Kanak-kanak bermain mengikut giliran. <p><u>Nota:</u> <i>*Guru memastikan peralatan yang digunakan dalam keadaan yang selamat dan kanak kanak tidak berbut menaiki kapal, basket dan pelantar</i></p>	